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Gemeentebestuur werkt aan meer verkeersveiligheid (p. 3)Rumst is bijenvriendelijke gemeente (p. 2)

Géén verhoging van  
de personenbelasting 
en de opcentiemen

Rumst blijft financieel gezond

1. Extra belastingvermindering voor onze land- en tuinbouwers

2.  Verschuiving naar bedrijven die voor overlast zorgen:  
“de vervuiler betaalt”

Belastingverlaging 
voor 95% van onze 
Rumstse ondernemers 

Ambitieuze plannen én gezonde financiën  

Kenneth Heylen 
Fractievoorzitter

Uitnodiging

Boerderijbezoek 
met N-VA Rumst
Zaterdag 28 maart
Bezoek samen met N-VA Rumst de alpaca- en kaasboerderij 
van Freddy en Lutgardis in de ’s Herenbaan. Daarna gaan 
we eten in de Klinkaert.

Leden en sympathisanten zijn welkom!

Mail voor meer informatie en inschrijving naar lutgardis.gielis@n-va.be.

Financiën
Meerjarenplan Rumst 2020-2025
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Jurgen Callaerts
Burgemeester
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Rumst is bijenvriendelijke gemeente
De gemeente Rumst kreeg vorig jaar de titel ‘Bijenvriendelijke gemeente’. “De voorbije jaren hebben we heel wat  
inspanningen geleverd voor de bijen”, zegt schepen van Dierenwelzijn Geert Antonio. “En ook onze inwoners  
kunnen hun steentje bijdragen.”

Het gemeentebestuur nam de voorbije jaren een aantal maat- 
regelen om Rumst bijenvriendelijker te maken. “Zo werden de 
oude coniferen rond de parkbegraafplaats in de Kerkhofstraat 
vervangen door streekeigen begroeiing. Die struiken geven in 
de lente bloemen voor de bijen en in het najaar bessen voor de 
vogels. Hun mooie herfstkleuren krijgen we er gratis bij”, vertelt 
Geert Antonio. “Onze groendienst heeft er nagenoeg geen  
onderhoud aan. Zo is het een win-win voor iedereen.”

Bijenhotels
Ook bij andere aanplantingen werd rekening gehouden met de 
bijen. “Daarnaast zaaiden we bloemenweiden in en plaatsten we 
bijenhotels. En bij huwelijken geven we als geschenk een bijenhotel, 
gemaakt in de eigen gemeente ten voordele van een goed doel.”

Er zijn 300 bijensoorten, waarvan de honingbij de bekendste 
is. Maar de meeste van die 300 soorten leven alleen en kunnen 
ook niet steken. “Inwoners moeten zich dus geen zorgen maken 
dat ze in de buurt van een bijenhotel of bloemenweide gestoken 
worden”, besluit Geert. 

 Schepen Geert Antonio is tevreden dat Rumst zich voortaan een 
bijenvriendelijke gemeente mag noemen. 

Help zelf de bijen

“Inwoners met een tuin kunnen zelf ook een enorme bijdrage leveren aan het in stand houden van de 
bijen”, vertelt schepen Geert Antonio. “Een vierkante meter gazon omspitten en er een bloemenmengsel 
inzaaien, helpt al enorm. Zo help je niet alleen de bijen, maar alle insecten. En je krijgt er een mooi  
kleurpalet aan bloemen bovenop.”

Rumst zette het jaar goed in
Januari is traditioneel de maand van nieuwjaarswensen en -recepties. Voor de eerste keer hield de gemeente haar nieuwjaarsreceptie 
in de kerk van Terhagen. Het gemeentepersoneel had die heel mooi en feestelijk ingericht. Met gemiddeld meer dan 600 inwoners was 
het een erg gezellig samenzijn.

Onze eigen nieuwjaarsreceptie hielden we dit jaar in het Gildenhuis in Reet. Gastspreker Annick De Ridder vertelde boeiend over het 
belang van de Antwerpse haven voor onze regio en heel Vlaanderen.
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Gemeentebestuur werkt aan meer  
verkeersveiligheid
Het gemeentebestuur drijft zijn inspanningen op voor een veilige gemeente. “We investeren in de weginfrastructuur 
én zorgen voor meer politiecontroles”, vertellen burgemeester Jurgen Callaerts en schepen van Mobiliteit Geert 
Antonio.

Veilige schoolomgevingen
Het gemeentebestuur reserveert 50.000 euro voor verkeersveiligere schoolomgevingen. 
“Dat gaat van het plaatsen van stoplichten aan zebrapaden, het schrappen van parkeer-
plaatsen vlak voor de schoolpoort tot het beter zichtbaar maken van zebrapaden met een 
gepaste ondergrond”, vertelt Geert Antonio. Uiteraard komen deze ingrepen bovenop de 
heraanleg van enkele straten en kruispunten. “Bij grote wegwerkzaamheden voorzien we 
maximaal in afgeschermde fietspaden op verbindingsbanen.” 

Andere richting in Beemdstraat
Omwonenden gaven aan dat  
de Beemdstraat in Terhagen 
gebruikt werd als kortere route 
om van de Nieuwstraat naar de 
Oude Baan te rijden. Schepen 
Geert Antonio organiseerde een 
bewonersvergadering om het  
probleem te bespreken. De  
enkelrichting werd nu omgekeerd. 
Fietsers kunnen er wel nog steeds 
in beide richtingen door.

Kapellenlei weer voor fietsers
Door de filevorming in de Tiburstraat richting de 
E19 werd de Kapellenlei regelmatig als sluiproute 
gebruikt. Auto’s die met een hoge snelheid door de 
straat reden, 
gaven fietsers 
een onveilig 
gevoel. Er kwam 
een knip in de 
Kapellenlei om 
deze mooie dreef 
weer aan de fiet-
sers te geven.

Begijnenbossen en Wilgenveld worden fietsstraat
Bewoners van het Wilgenveld klaagden aan dat er in het 
smalste gedeelte van de Begijnenbossen te hard gereden 
werd en dat vooral fietsers daarvan het slachtoffer waren. 
Daarom bekeken we of een fietsstraat of fietszone een  
oplossing kon bieden. Eerder werd de smalle Hoge Zand- 
velden om dezelfde reden al een fietsstraat. Nu is dat ook 
het geval voor het smalste gedeelte van de Begijnenbossen 
en het Wilgenveld. In een fietsstraat moeten auto’s verplicht 

achter de fietsers 
blijven. Met extra 
sensibiliserings- 
borden zullen we dat 
voldoende aangeven.

Meer politieacties
Naast de aanpassingen van het openbaar domein 
willen we hardleerse overtreders ook strenger 
aanpakken. Een uitbreiding van de bestaande 
trajectcontrole richting Reet moet hardrijders 
verder ontmoedigen. “Die investering van een 
half miljoen euro komt bovenop de afspraak  
binnen de politiezone dat de helft van alle 
flitscontroles nu in Rumst zal plaatsvinden”, 
stelt Jurgen Callaerts. De politie zal ook meer 
focussen op het zwaar transport dat helaas nog 
steeds vaak in en door Rumst rijdt. “Omdat we 
naar een verkeersveiligere gemeente willen gaan, 
zullen we zowel preventief als repressief een 
tandje bijsteken”, besluit Jurgen.Jurgen Callaerts

Burgemeester
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De Verandering werkt 
voor de provincie Antwerpen

Met de N-VA …

... geniet u binnenkort van nog meer en betere fietssnelwegen 
en veilige lokale fietsverbindingen

... planten we 1,2 miljoen 
nieuwe bomen aan en 
krijgt onze provincie er 
meer dan 136 hectare 

natuurreservaat bij

... pakken we de files aan:
 we maken eindelijk werk 

van de Oosterweel-
verbinding en vormen de 

A12 om tot een autosnelweg 

Jan
Jambon 
Vlaams minister-president

Luk
Lemmens
gedeputeerde
provincie Antwerpen

Jan
De Haes 
gedeputeerde
provincie AntwerpenDe Antwerpse steden en 

gemeenten krijgen van de 
Vlaamse Regering 557 
miljoen euro extra om hun 
open ruimte te bewaren, 
de pensioenen te betalen 
en te blijven investeren.

“
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